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Protokół nr LX/2022  
z sesji Rady Gminy Stare Miasto 

odbytej w dniu 27 października 2022 roku 
w sali konferencyjnej Biblioteki Publicznej Gminy Stare Miasto  

 

W sesji udział wzięli: 
-    radni (lista obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
-    sołtysi (lista obecności – załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
- Dariusz Puchała – Wójt Gminy Stare Miasto, 
- Luiza Kędracka – Sekretarz Gminy Stare Miasto, 
- Jolanta Sobczak – Skarbnik Gminy Stare Miasto, 
- Monika Gromada – Zastępca Skarbnika Gminy Stare Miasto, 
- Marta Nawrocka – adwokat, 
- Maria Szumigalska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
- Elżbieta Kaczmarek – Kierownik Referatu Nieruchomości i Rozwoju, 
- Jolanta Fabisiak – Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu, 
- Magdalena Kusiak – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
- Damian Majewski – Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Zamówień Publicznych, 
- Zbigniew Szczepankiewicz – Kierownik ZGK, 
- Radosław Kaczmarek – inspektor UG Stare Miasto,  
- Małgorzata Kaczmarek – inspektor UG Stare Miasto, 
- Ilona Fenrich – podinspektor UG Stare Miasto, 
- Elżbieta Perkowska – inspektor UG Stare Miasto, 
-    Mateusz Staciwa – podinspektor UG Stare Miasto 
(lista obecności – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
 

Punkt 1 porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.   
 
Otwarcie LX sesji Rady Gminy Stare Miasto godz. 10:05. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Halina Turajska – Dzień dobry Państwu. Otwieram LX sesję Rady 
Gminy Stare Miasto, którą zwołałam na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r., poz. 559, 583, 1005 i 1079). Witam Wójta Gminy Stare Mia-
sto – Pana Dariusza Puchałę, Witam Panią Sekretarz – Luizę Kędracką, Witam Wysoką Radę, kierow-
ników, pracowników Urzędu Gminy. Witam Sołtysów obecnych na dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Na 15 radnych obecnych jest 15, tym sama Rada może podejmować decyzje, są one prawomocne.  
 
2. Przedstawienie porządku obrad LX sesji Rady Gminy. 
3. Przyjęcie protokołów z LVIII i LIX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 

• w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej  
z użytkowania na terenie Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023, 

• w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 
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• w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budże-
tu Gminy Stare Miasto innym instrumentem płatniczym, 

• w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022, 

• zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stare Miasto na lata 2022-2036, 

• w sprawie emisji obligacji komunalnych. 
7. Informacja o przeprowadzonych postępowaniach przetargowych w 2022r. 
8. Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2022r. 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stare Miasto za rok szkolny 

2021/2022. 
10. Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
11. Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
12. Zakończenie obrad LX Rady Gminy.    

 
Porządek obrad LX sesji Rady Gminy Stare Miasto stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Punkt 2 porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad LXI sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Czy Panie, Panowie Radni mają uwagi do przedstawionego  
porządku obrad? Czy ktoś z Państwa wnosi jakieś uwagi bądź wnioski? Pan Wójt. 

Pan Dariusz Puchała – Dzień dobry Państwu. Bardzo proszę o ujęcie w porządku obrad dodatko-
wych punktów, dotyczących dwóch zadań, czyli podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych na rok 2023 oraz w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 
udzielenia pomocy finansowej powiatowi konińskiemu. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy są inne wnioski? Nie mamy innych wnio-
sków, proponowane przez Pana Wójta dwóch punktów uchwał będziemy głosować oddzielnie. Pro-
ponowana zmiana dotycząca wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie określenia wyso-
kości stawek od środków transportowych na rok 2023. Przystępujemy do głosowania.  

„za”                           –    15 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„Za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Proponowaną przez Pana Wójta zmianę dotyczącą uchwały okre-
ślenia, propozycji uchwały określenia stawek od środków transportowych na rok 2023 przyjęto jed-
nogłośnie. I druga proponowana zmiana przez Pana Wójta, tj. wprowadzenie projektu uchwały  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi konińskiemu. Przy-
stępujemy do głosowania.  

„za”                           –    15 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„Za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Proponowaną zmianę przyjęto jednogłośnie. Przystępujemy do 
głosowania porządku obrad po przyjęciu zmian.  

„za”                           –    15 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 
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„Za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
z uwzględnieniem zmian proponowanych przez Pana Wójta.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Te dwie propozycje uchwał proponuję abyśmy zmieścili po bloku 
uchwał, tj. po uchwale w sprawie emisji obligacji komunalnych. W kolejności uchwała w sprawie, 
projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych na rok 2023  
i w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi konińskiemu. Bar-
dzo proszę o wprowadzenie tych uchwał do programu e-Sesja. Uchwały zostały wprowadzone do 
programu.  

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad LX sesji Rady Gminy. 
3. Przyjęcie protokołów z LVIII i LIX sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 

• w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej  
z użytkowania na terenie Gminy Stare Miasto, 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023, 

• w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 

• w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budże-
tu Gminy Stare Miasto innym instrumentem płatniczym, 

• w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022, 

• zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stare Miasto na lata 2022-2036, 

• w sprawie emisji obligacji komunalnych, 

• w sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych na rok 2023, 

• w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Koniń-
skiemu. 

7. Informacja o przeprowadzonych postępowaniach przetargowych w 2022r. 
8. Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2022r. 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stare Miasto za rok szkolny 

2021/2022. 
10. Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
11. Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
12. Zakończenie obrad LX Rady Gminy.      

 
Porządek obrad LX sesji Rady Gminy Stare Miasto po zmianie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Punkt 3 porządku obrad – Przyjęcie protokołów z LVIII i LIX sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Protokoły zostały Państwu przesłane z materiałami sesyjnymi.  
Czy ktoś z Pań, Panów Radnych ma uwagi do treści przesłanych protokół? Nie mamy uwag. Przystę-
pujemy do głosowania protokołu z LVIII sesji Rady Gminy.  

 
„za”                           –    15 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„Za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
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Przewodnicząca Rady Gminy – I protokół z LIX sesji Rady Gminy. Przystępujemy do głosowania.  

„za”                           –    15 głosów 
„przeciw”                 –      0 głosów 
„wstrzymało się”   –       0 głosów 

„Za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 głosów. 

Punkt 4 porządku obrad – Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Informacja ta Państwu została przesłana, jest zamieszczona na 
stronie Gminy w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeżeli będą jakieś pytania bądź uwagi do informacji  
z okresu międzysesyjnego, to bardzo proszę w punkcie Sprawy bieżące. 

 
Informacja o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
 
Punkt 5 porządku obrad – Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzyse-
syjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dyżury w Biurze Rady we wtorki i załatwianie spraw bieżących, 
jak również udział w Gminnym Dniu Edukacji.  

Punkt 6 porządku obrad – Podjęcie uchwał: 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Wszystkie uchwały były omówione na wspólnym posiedzeniu  
Wszystkich Komisji w dniu 25 października.  

 

• w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare 
Miasto, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia do uchwały bardzo proszę Panią 
kierownik Kaczmarek. 

 
Pani Elżbieta Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Projekt uchwały dotyczy nieruchomości poło-

żonej w obrębie Lisiec Mały oznaczonej nr ewid. 400/14 o pow. 1690 m2  i stanowi własność osób 
fizycznych. Właściciele zwrócili się z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie nieruchomości na rzecz 
Gminy Stare Miasto z przeznaczeniem pod drogę. Obecnie droga ta stanowi dojazd do działek bu-
dowlanych. Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Ochrony Środowiska w dniu 27 września pod-
czas wizji w terenie zaopiniowała powyższy wniosek pozytywnie. Dziękuję bardzo.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-

kusji. Ja mam pytanie, ponieważ swego czasu uzgadnialiśmy warunki przejęcia dróg. Jednym z wa-
runków była ilość zabudowań przy danej drodze, było to 80%. Czy ten warunek jest spełniony? 

 
Pan Mirosław Stasiak – Szanowni Państwo, byliśmy wspólnie z Panią Kaczmarek na tej drodze  

i ta droga jest w pełni utwardzona i tam brakuje jednego budynku do całej zabudowy, czyli jest ponad 
80% zabudowy. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję. Nie mamy zgłoszeń, zamykam dyskusję.  

Uchwała nr LX/384/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie wyra-
żenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Stare Miasto. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska 
Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Uchwała otrzymała nr LX/384/2022 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytko-
wania na terenie Gminy Stare Miasto, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie do uchwały proszę Pana inspektora Kaczmarka.  
 
Pan Radosław Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Niniejsza uchwała dotyczy drogi gminnej ozna-

czonej działką 477/1 w obrębie Żychlin. Przedmiotem jest pozbawienie tejże drogi kategorii drogi 
gminnej z jednoczesnym wyłączeniem jej z użytkowania. Kluczowym uzasadnieniem jest fakt, że  
w rzeczywistości działka ta nie jest drogą. W przedmiotowej sprawie również uzyskano pozytywną 
opinię Zarządu Powiatu Konińskiego. Dziękuję.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-

kusji. Nie mamy zgłoszeń, zamykam dyskusję. 
 

Uchwała nr LX/385/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie po-
zbawienia drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania na terenie Gminy Stare 
Miasto. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Kujawa Mirosław, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk 
Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Ty-
mon. 

Uchwała otrzymała nr LX/385/2022 i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie proszę Panią inspektor Kaczmarek Małgorzatę. 
 
Pani Małgorzata Kaczmarek – Dzień dobry Państwu. Uzasadnienie do uchwały Rady Gminy  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023. Podatki i opłaty lokal-
ne ustala się na rok podatkowy i stanowią one dochody własne gminy. Rada Gminy, w drodze uchwały 
posiada uprawnienia do określania wysokości stawek podatku od nieruchomości określonych grup 
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podatników, oraz kierując się własną oceną potrzeb wspólnoty samorządowej jak i względami docho-
dów własnych gminy kształtuje politykę podatkową na szczeblu lokalnym, traktując podatki lokalne 
jako środek realizacji własnych zadań związanych z powstawaniem nowych osiedli na terenie gminy 
niosących za sobą potrzebę budowy, remontów i utrzymania infrastruktury gminnej tj. obiektów ko-
munalnych dróg, chodników, sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, gazociągowych, oświetlenia 
ulicznego, itp. Planowane wpływy z podatku od nieruchomości na rok 2023 w wersji przedłożonego 
projektu uchwały będą  wyższe w stosunku do wpływów na rok 2022. Dziękuję.  

 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dyskusji. Nie mamy 
zgłoszeń, a Pan Radny Kwieciński proszę bardzo.  

 
Pan Paweł Kwieciński – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo 

Radni, Szanowni Państwo. Ja uważam, że powinniśmy podatki na przyszły rok zostawić na dotychcza-
sowym poziomie, tj. na poziomie roku 2022. Jak Państwo jesteście zorientowani, nie tylko u nas  
w kraju, ale wszędzie każdy kraj na świecie boryka się z problemami, z kryzysem. Wszyscy starają się  
w jakiś sposób zaradzić, obniżają akcyzę, vat najróżniej. Nawet dotyka to krajów w Ameryce Łaciń-
skiej, które są daleko oddalone od wojny. Na obecną sytuację na świecie nałożył się covid i teraz woj-
na. Szanowni Państwo, podwyższając podatki wyciągamy my rączkę po najłatwiejsze pieniądze, po 
pieniądze tego obywatela. Ja rozumiem, że wszystko jest z podatków, wszystko robimy z podatków, 
czy to są pieniądze rządowe czy pieniądze samorządowe, ale Szanowni Państwo, nie czas ku temu, 
żebyśmy podnosili podatki. Bądźmy ludźmi rozsądnymi, tak jak powiedziałem wszyscy starają się za-
łagodzić jakoś ta sytuację jaka jest na świecie. Naprawdę nikt nie wie jak to się rozwinie, jaki będzie 
scenariusz. Nie ma takiego jasnowidza, który by przewidział jak to się wszystko rozwinie. Jeszcze raz 
apeluję do Państwa, pozostawmy na dotychczasowym poziomie. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Proszę o podanie opinii przez Komisję Budżetu Pana Przewodni-

czącego bądź osobę przez niego wyznaczoną.  
 
Pan Lesław Wejman – Problem wysokości podatków był bardzo szeroko omówiony na wspól-

nych posiedzeniach komisji. Propozycje były rożne, w sumie doszliśmy do konsensusu, polegający na 
tym, że o podwyżce podatku w wysokości 11,8% dla wszystkich kategorii podatków. Chciałbym zwró-
cić uwagę, że Gmina Stare Miasto dokonuje obniżek w stosunku do proponowanych przez ministra 
stawek i to dosyć istotnych, to w cyfrach bezwzględnych jest około 3.000.000,00 zł. W związku z po-
wyższym ja uważam, że tu jako gmina robimy wobec mieszkańców, wobec przedsiębiorstw odpo-
wiedni gest, mający na uwadze trudną sytuację ekonomiczną. Dziękuję bardzo.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Nie mamy dalszych zgłoszeń.  
 
Pan Paweł Kwieciński – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Szanowni Państwo, nie zgadzam się   

z opinią Pana Przewodniczącego Komisji Budżetu. Minister zawsze przedstawia górną granice podat-
ków jakie mogą być w Polsce to maksimum. Proszę Państwa, rzadko się zdarza, żeby któryś samorząd 
korzystał z tej górnej granicy podatku. Szanowni Państwo, uzasadnienie Pana Przewodniczącego to 
jest, nie wiem może w najbardziej prosty sposób wytłumaczyć. Mogliśmy podnieść Wam do maksy-
malnej, ale zrobiliśmy gest i nie podnosimy. Dziękuję.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję. Panie Radny, na komisjach podatki omawialiśmy bardzo 

szczegółowo. Rada dokonała dwóch zmian w propozycji Pana Wójta, tj. podatek od budynków miesz-
kalnych, gdzie to propozycję obniżyliśmy kwotę i od innych gruntów, czyli działek od m2 tak, jak już to 
powiedział Pan Przewodniczący Komisji budżetu. W dyskusji Rada wypracowała stanowisko, że te 
wszystkie podatki będą zwiększone o 11,8%. Rada przyjęła to stanowisko, ono zostało na komisjach 
przegłosowane. Wiadomo, że to głosowanie nie zobowiązuje, tym niemniej było takim podsumowa-
niem stanowiska Rady, wynikiem naszej dyskusji. Pan Lewandowski, udzielam Panu głosu.  
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Pan Waldemar Lewandowski – Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, Szanowna Rado. Nikt nie lubi 

płacić wyższych podatków. Gmina realizuje ustawowe obowiązki i wydatki, które musi zrealizować 
gmina te ustawowe są na określonym poziomie. One znacząco wzrosły. Na dzień dzisiejszy inflacja 
jest ponad 17% z tendencją niestety rosnącą, więc w przyszłym roku możemy w najgorszych scena-
riuszach spodziewać się inflacji 20% i prawdopodobnie, praktycznie no można powiedzieć, że na 
100% o tyle wzrosną koszty funkcjonowania jednostek gminnych, czyli nasze zadania, które musimy 
zrealizować w zakresie świadczenia przede wszystkim usług dla ludności. 20% wzrastają wydatki, 
nasze lokalne podatki po burzliwych dyskusjach uzgodniliśmy propozycję wzrostu 11,8%, czyli znaczą-
co poniżej przewidywanej inflacji. Tak naprawdę o połowę i tak będzie niełatwo spiąć te wydatki, bo 
będzie tutaj oszczędzać i takie wyjaśnienie mieszkańcom się należy, że i tak te podwyżki w żaden 
sposób nie pokryją wzrostów wydatków, które musimy poczynić. Gmina nie ma możliwości zaciąga-
nia pożyczek na wydatki bieżące. Musimy utrzymać placówki oświatowe, zapewnić odśnieżanie i sze-
reg innych rzeczy, o których wiemy, które wynikają z budżetu. To nie jest tak, że każdy lekką ręką 
naciśnie przycisk jest za tym, żeby podnieść podatki. Niestety znikąd się środki na realizację tych za-
dań nie znajdą. Gdybyśmy te podatki podnieśli o 30%, no to można byłoby powiedzieć, że trochę 
przesadziliśmy, bo zamiast oszczędzać, to nakładamy ciężary na mieszkańców. Niestety przedyskuto-
waliśmy to w każdym aspekcie, znaleźliśmy jakiś kompromis, który został zaakceptowany tutaj przez 
większość Rady i przez Pana Wójta. Nie padła taka propozycja na komisjach, żeby pozostawić podatki 
na poziomie roku ubiegłego, bo jesteśmy tutaj rozsądnymi ludźmi i wiemy, że w innym wypadku nie 
zrealizujemy zadań ustawowych. Ja proponuję, żeby przyjąć tą informację i przedstawić mieszkańcom 
właśnie w taki sposób, że niestety podnieśliśmy podatki tak, w porównaniu do ubiegłego roku, ale 
podnieśliśmy do poziomu, który jest, stanowi de facto połowę przyszłorocznej inflacji, bo każdy z nas 
będzie się tłumaczył przed swoimi wyborcami i najłatwiej powiedzieć, że ja jestem „za” albo „ prze-
ciw”. Ja w tamtym roku byłem „przeciw” i z określonych powodów wyjaśniłem dlaczego, umotywo-
wałem, natomiast w tym roku niestety widzę, że nie mamy wyjścia. Musimy te podatki podnieść, 
chociaż to będzie dla wszystkich bolesne, ale i tak je podnosimy do takiego poziomu, te podatki lo-
kalne, który nie pokryje wzrostu kosztów i to wszystko, bo na koniec nie może się, nie powinno się 
okazać, że jest … Ja byłem przeciw, ja byłem za i bez umotywowania dlaczego, bo jeżeli się mówi, że 
jestem za tym, żeby pozostawić na poziomie roku ubiegłego, to trzeba powiedzieć w takim razie, jakie 
będą inne źródła finansowania naszych wydatków. To tyle głosu do dyskusji, żeby się nie okazało, że 
Radni bezmyślnie podnieśli rękę bez zastanowienia za podniesieniem podatków. Dziękuję.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Panu Radnemu. Nie mamy dalszych zgłoszeń do dyskusji. 

Zgadzam się z Panem Radnym Lewandowskim tejże argumentacji, tym niemniej jestem daleka tu od 
stwierdzenia, że do tej górnej granicy tyle brakuje i to na korzyść mieszkańców. Każda podwyżka jest 
podwyżką i tak należy ją nazywać, tym niemniej sytuacja jest bardzo trudna dla każdego mieszkańca  
w tym kraju, inflacja jest postępująca, koszty również rosną w gospodarstwach domowych, tym nie-
mniej my mamy też koszty bieżące na to wskazał Pan Radny Lewandowski i tu musimy wziąć na siebie 
tę odpowiedzialność za funkcjonowanie gminy, funkcjonowanie tego budżetu i spięcie budżetu 
zwłaszcza, że temat był bardzo szeroko omawiany na komisji i nie padła propozycja taka, jak przed 
chwilą pozostawienia podatków w tej samej wysokości, tym samym nie była ona brana pod uwagę, 
nie była ona dyskutowana. Jeżeli nie mamy więcej zgłoszeń do dyskusji, zamykam dyskusję.  

 
Uchwała nr LX/386/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023. § 1. Określa się wysokość sta-
wek podatku od nieruchomości na rok 2023 w następujący sposób: 1. od gruntów: a) związanych 
z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji 
gruntów i budynków - 1,12 zł od 1 m2 powierzchni; b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub 
wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych - 5,79 zł od 1 ha powierzchni; 
c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publiczne-
go przez organizacje pożytku publicznego - 0,35 zł od 1 m2 powierzchni; d) niezabudowanych obję-
tych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji 
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(tekst jednolity; Dz. U. z 2021 r., poz. 1023), i położonych na terenach, dla których miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługo-
wą albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli 
od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie 
nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego – 3,81 zł od 1 m2 powierzchni; 
2. od budynków lub ich części: a) mieszkalnych - 0,56 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, 
b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich 
części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 23,48 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, 
c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem 
siewnym – 13,47 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowot-
nych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych 
świadczeń – 5,87 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 
odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 4,70 zł 
od 1 m2 powierzchni użytkowej, 3. od budowli – 2 % ich wartości określonej na podstawie 
art. 4 ust. 1, pkt. 3 i ust. 3-7 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, § 2. 1. Zarządza się pobór po-
datku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa. 2. W drodze odrębnej uchwały Rada 
Gminy wyznacza inkasentów oraz określa wysokość wynagrodzenia za inkaso. § 3. Wykonanie uchwa-
ły powierza się  Wójtowi Gminy Stare Miasto. § 4. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędo-
wym Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2023 roku. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  11 głosów 
     „przeciw”               –    1 głos 
     „wstrzymało się”   –   2 głosy 

 
„za” 11 głosów, „przeciw” 1, „wstrzymują się 2 głosy” . Uchwała wchodzi w życie wymaganą ilością 
głosów. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Lewan-
dowski Waldemar, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński  
Tomasz, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

„przeciw” głosował radny: Kwieciński Paweł. 

Od głosu „wstrzymali się” radni: Kujawa Mirosław, Zając Andrzej. 

Nie oddał głosu radny: Stasiak Mirosław. 

Uchwała otrzymała nr LX/386/2022 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie do uchwały proszę Panią inspektor Kaczmarek 
Małgorzatę.  

 
Pani Małgorzata Kaczmarek – Uzasadnienie do uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nie-

ruchomości. Ujęte w projekcie zwolnienie od podatku od nieruchomości dotyczy nieruchomości 
(gruntów, budynków lub ich części oraz budowli) o charakterze ogólnodostępnym, zajętych wyłącznie 
na prowadzenie zadań z zakresu działalności przeciwpożarowej, kultury, sportu i infrastruktury lokal-
nej z wyjątkiem zajętej na prowadzenie działalności gospodarczej. Stosowanie zwolnień ma niewąt-
pliwie charakter pobudzający rozwój gospodarki lokalnej. Powyższe założenia mogą być brane pod 
uwagę przez Radę Gminy przy podejmowaniu uchwały w sprawie zwolnień przedmiotowych z podat-
ku od nieruchomości. Dziękuję.  
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do  
dyskusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  

Uchwała nr LX/387/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie 
zwolnień od podatku od nieruchomości. § 1. 1. Zwalnia się na terenie gminy Stare Miasto od podatku 
od nieruchomości: 1) budynki i grunty lub ich części zajęte na działalność przeciwpożarową,  
2) budynki, budowle i grunty lub ich części zajęte na prowadzenie działalności kulturalnej i sportu,  
3) budynki, grunty i ich części oraz budowle służące do odprowadzania i oczyszczania ścieków oraz 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę, 4) nieruchomości lub ich części oraz grunty zajęte na cele pomocy 
społecznej. 2. Zwolnienia, o których mowa w ust.1 pkt 1-2 i pkt 4 nie dotyczą podatku od nierucho-
mości od budynków lub ich części, budowli oraz gruntów zajętych na prowadzenie działalności go-
spodarczej. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Stare Miasto. § 3. Traci moc 
uchwala Nr XV/107/2019 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 28 listopada 2019 r.  w sprawie zwolnień 
w podatku od nieruchomości (Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego z 2019 r., 
poz. 10464). § 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2023 roku i podlega ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   1 głos 

 
„za” 14 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 1 głos . Uchwała wchodzi w życie wymaganą ilością 
głosów.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kwieciński 
Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodorczyk Karol, Turajska  
Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Od głosu „wstrzymał się” radny: Kujawa Mirosław. 

Uchwała otrzymała nr LX/387/2022 i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budże-
tu Gminy Stare Miasto innym instrumentem płatniczym, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Panią inspektor Małgorza-

tę Kaczmarek. 
 
Pani Małgorzata Kaczmarek – Uzasadnienie do uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podat-

ków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Stare Miasto innym instrumentem płatni-
czym. Rada Gminy w drodze uchwały może dopuścić zapłatę podatków stanowiących dochody bu-
dżetu gminy za pomocą innego instrumentu płatniczego. Nowa usługa płatnicza uzupełni katalog 
istniejących sposobów regulowania zobowiązań wobec Gminy, takich jak: płatność w banku, u sołty-
sa, na indywidualny rachunek podatkowy. Elektroniczne sposoby płatności są powszechnie stosowa-
ną praktyką a ich wykorzystanie znacznie ułatwia proces płatności i wzajemnych rozliczeń. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani inspektor.  Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia 
do dyskusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
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Uchwała nr LX/388/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie 
dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Stare Miasto  
innym instrumentem płatniczym. Ordynacja podatkowa (Dz. U. z 2021 r., poz. 1540 ze zm.) Rada 
Gminy Stare Miasto uchwala,  co następuje: § 1. Dopuszcza się zapłatę podatków i innych opłat sta-
nowiących dochody budżetu Gminy Stare Miasto za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym 
instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. § 2. Wykonanie  
uchwały powierza się  Wójtowi Gminy Stare Miasto. § 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni 
od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodor-
czyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła 
Tymon. 

Uchwała otrzymała nr LX/388/2022 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Do Rady Gminy wpłynęło pismo, wpłynęła petycja w sprawie 
utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Stare Miasto. Petycja ta, autorem petycji jest osoba niebędąca 
mieszkańcem naszej gminy, być może nieznająca realiów naszej gminy. Na terenie gminy funkcjonuje 
jedna szkoła średnia – Szkoła w Żychlinie, której uczniami są uczniowie z terenu powiatu konińskiego, 
tym samym nie są to mieszkańcy naszej gminy. Ponadto ze środowisk szkolnych naszej gminy nie 
wpłynęła nigdy propozycja utworzenia takiej rady, stąd też petycja ta została przeze mnie skierowana 
do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja uznała ją za bezzasadną w takiej sytuacji, tym samym 
uchwała również o tym stanowi. Proponujemy uznać petycję na niezasługującą na uwzględnienie. 
Jeżeli nasze środowiska szkolne zwrócą się z taką propozycją, będzie zainteresowanie wśród młodych 
ludzi, wówczas ponownie i wpłynie ona do Rady Gminy, wówczas ponownie taką propozycję będzie-
my rozważać. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia. Nie ma zgłoszeń, uchwałę zamykam.   

 

Uchwała nr LX/389/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie 
uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. § 1. Uznaje się, że wniesiona w dniu 01 sierpnia 
2022 r. petycja dotycząca utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Stare Miasto nie zasługuje na 
uwzględnienie. § 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej 
uchwały. § 3. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodniczący Rady Gminy zawiadomi wnoszącego. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  14 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   1 głos 

 
„za” 14 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 1 głos. Uchwała wchodzi w życie wymaganą większo-
ścią głosów.  
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Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Turajska 
Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła Tymon. 

Od głosu „wstrzymał się” radny: Teodorczyk Karol. 

Uchwała otrzymała nr LX/389/2022 i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Jest to druk A. O przedstawienie uzasadnienia proszę Skarbnika 
Gminy – Panią Jolantę Sobczak.  

 
Pani Jolanta Sobczak – Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Projekt w sprawie zmiany uchwały  

budżetowej na rok 2022 zakłada, że dochody będą wynosiły 80.848.890,51 zł. Na zmiany wpływające, 
na zwiększenie dochodów miały wpływ następujące zmiany. Zawiadomienie Wojewody o przyznaniu 
dotacji celowej na zwrot podatku akcyzowego oraz kosztów jego postępowania o kwotę 195.617,66 
zł. W dziale 750 administracja publiczna również zawiadomienie Wojewody o przyznaniu dotacji ce-
lowej na realizację zadań o prawach aktu stanu cywilnego, ewidencji ludności oraz ustawy o dowo-
dach osobistych. W dziale 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, jest to dotacja 
celowa w sprawie udzielenia pomocy Gminie Stare Miasto dla jednostek OSP: Janowice, Krągola, 
Modła Królewska i Żdżary w łącznej kwocie 10.000,00 zł. W dziale 756 dochody od osób prawnych, od 
osób fizycznych i innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 
poborem. Tutaj mamy zwiększenie o kwotę 408.418,57 zł. Również zmiana klasyfikacji jeśli chodzi o 
dotację celową na rekompensatę dochodów utraconych przez Gminę Stare Miasto w 2018 roku z 
tytułu opodatkowania elektrowni wiatrowych. Również dostaliśmy zawiadomienie Ministra Finansów 
z tytułu przyznania podatku dochodowego od osób fizycznych w kwocie 2.888.418,57 zł. W dziale 758 
różne rozliczenia zwiększenie jest o kwotę 45.737,98 zł. i dotyczy to dochodów z funduszu pomocy na 
cele oświatowe. W dziale 801 oświata i wychowanie mamy zwiększenie o kwotę 89.757,09 zł. i doty-
czy to dożywiania w oddziałach przedszkolnych jak i w szkołach i w przedszkolu oraz również dotacja 
podręcznikowa w kwocie 339,09 zł. W rozdziale 852 dotacja celowa Wojewody Wielkopolskiego na 
dodatki osłonowe i koszty jej obsługi w kwocie 330.000,00 zł. Również dokonano zmiany klasyfikacji, 
dlatego też w tym rozdziale nastąpiło zmniejszenie o 3.571.500,00 zł., natomiast w rozdziale 853 po-
zostałe zadania w zakresie polityki społecznej, tutaj mamy zwiększenie po zmianie klasyfikacji. Jak 
również wprowadzono dodatkowo zapotrzebowanie na środki związane z wypłatą dodatków osło-
nowych. W 854 edukacyjna opieka wychowawcza, tj. również o kwotę 2.119,50 zł. jest to dotacja 
Wojewody na dofinansowanie zakupu podręczników i materiałów edukacyjnych. W dziale 855 rodzi-
na zwiększenie o 20.000,00 zł. dotyczy realizacji ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci tzw. 
500+ o kwotę 6.000,00 zł. i 14.000,00 zł. również dotacja Wojewody na opłacenie składek na ubez-
pieczenie zdrowotne za osoby pobierające świadczenia rodzinne oraz zasiłki opiekuńcze. W dziale 
900 zwiększenie o 55.000,00 zł. z tytułu sprzedaży składników majątkowych przez Zakład Gospodarki 
Komunalnej i w dziale 926 kultura zwiększenie o 410.000,00 zł. Ogółem dochody zwiększą się o 
2.845.041,80 zł. Jeśli chodzi o wydatki, w dziale rolnictwo – zwiększenie o 195.617,66 zł. dotyczy wy-
płaty dotacji związanej z akcyzą, w dziale 600 transport i łączność zwiększenie o kwotę 309.257,00 zł. 
dotyczy to zwiększenia dotacji celowej dla powiatu konińskiego na przebudowę ulicy Rumińskiej i 
Szkolnej. Dotacja ta pokryta częściowo z wydatków związanych z zakupem gruntów oraz działalności 
usługowej związanej z cmentarzem. W dziale 750 administracja publiczna, tutaj mamy zwiększenie o 
60.231,00 zł. a wynika to m.in. z przyznania tej dotacji celowej przez Wojewodę. W dziale 754 zwięk-
szenie ogółem o 45.000,00 zł. m.in. dotacja dla policji w wysokości 5.000,00 zł. jak i również dotacja 
otrzymana ze starostwa dla jednostek, o których mówiłam wcześniej. Na obsługę długu w dziale 757 
mamy zwiększenie o 306.417,55 zł. W dziale oświata jest zwiększenie o 157.846,09 zł. nie mniej część 
dotyczy funduszu pomocy obywatelom Ukrainy, z funduszu pomocy na działania oświatowe, jest to 
ponad 42.000,00 zł. dożywianie jest ponad 84.000,00 zł. i pozostałe zmiany wynikają z przeniesienia 
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między rozdziałami po symulacji wynagrodzeń do końca roku. W dziale 852 pomoc społeczna tak, jak 
po stronie dochodowej mamy zmniejszenie w związku ze zmianą klasyfikacji, a w dziale 853 zwięk-
szenie z tego tytułu. W dziale 854 zwiększenie o 2.119,50 zł. dotyczy dotacji podręcznikowej. W dziale 
855 rodzina tak, jak było po stronie dochodowej mamy również w wydatkowej. Jest to dotacja na 
tzw. 500+ i opłacanie składek zdrowotnych. W dziale 900 zwiększenie o 55.000,00 zł. oraz przeniesie-
nia dotyczą zakupu sprzętu dla Zakładu Gospodarki Komunalnej. W dziale 921 zwiększenie  
o 15.000,00 zł. na działalność biblioteki i w dziale 926 zwiększenie o 2.810,00 zł. Po dokonanych 
zmianach dochody zwiększą się o 2.845.041,80 zł. i stanowić będą 91.839.404,61 zł. i również dopo-
wiem, że w załączniku nr 4 dokonano zmiany przychodów zmniejszając kwotę emisji obligacji  
o 5.000.000,00 zł. czyli wynosiłaby to po zmianie 2.400.000,00 zł. a kwotę tą pokryto z wolnych środ-
ków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy. Dziękuję.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia 
do dyskusji. Może Komisję Budżetu poproszę o przedstawienie opinii w sprawie zmian do budżetu.  

 
Pan Lesław Wejman – Zmiany budżetowe przede wszystkim powodują wprowadzenie dotacji, 

które w międzyczasie dotarły do nas po stronie dochodowej jak i po stronie wydatkowej. Istotna 
zmiana, która była dyskutowana na wspólnych posiedzeniach Komisji, tj. zwiększenie pomocy dla 
powiatu konińskiego na przebudowę ulicy Szkolnej skrzyżowania i tutaj wszyscy zebrani na wspólnym 
posiedzeniu komisji pozytywnie się do tego wniosku odnieśli. Mając na uwadze powyższe Komisja 
pozytywnie opiniuje projekt zmian w budżecie na rok 2022. Dziękuję.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Proszę o zgłoszenia do dyskusji, nie mamy zgło-

szeń. Zamykam dyskusję.  
 

Uchwała nr LX/390/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na rok 2022. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodor-
czyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła 
Tymon. 

Uchwała otrzymała nr LX/390/2022 i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 

• zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stare Miasto na lata 2022-2036, 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie uzasadnienia proszę Skarbnika – Panią Jolantę 

Sobczak.  
 
Pani Jolanta Sobczak – W załączniku nr 1 do projektu uchwały dostosowano zwiększenie docho-

dów i wydatków, wynikających ze zmiany uchwały budżetowej. Ponadto uległa zmianie kwota źródeł 
finansowania deficytów w postaci takiej, że zmniejszono o 5.000.000,00 zł. emisję obligacji i pokryto 
to z wolnych środków. Również dokonano zmiany okresu Wieloletniej Prognozy Finansowej z uwagi 
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na to, że zmniejszyła się kwota emisji, w związku z tym Wieloletnia Prognoza będzie obowiązywała na 
lata 2022-2034. Dziękuję.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję, proszę o zgło-
szenia. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
 
Uchwała nr LX/391/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Miasto na lata 2022-
2036. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodor-
czyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła 
Tymon. 

Uchwała otrzymała nr LX/391/2022 i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 

• w sprawie emisji obligacji komunalnych, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie do uchwały proszę Skarbnika – Panią Jolantę Sob-
czak.  

 
Pani Jolanta Sobczak – W ślad za zmienionymi uchwałami w sprawie Wieloletniej prognozy  

i zmianie budżetu również dokonujemy, jest projekt zmiany emisji obligacji komunalnych w związku  
z tym, kwota emisji wynosiłaby 2.400.000,00 zł. i obejmowałaby okres spłaty lata 2033-2034. Dzięku-
ję.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję, proszę o zgło-
szenia do dyskusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
 
Uchwała nr LX/392/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie emisji 
obligacji komunalnych. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodor-
czyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła 
Tymon. 
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Uchwała otrzymała nr LX/392/2022 i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

• w sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych na rok 2023, 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie proszę Panią inspektor Małgorzatę Kaczmarek.  
 
Pani Małgorzata Kaczmarek – Uzasadnienie w sprawie ustalenia wysokości stawek od środków 

transportowych na rok 2023. Wysokość stawek obowiązujących na terenie gminy w drodze uchwały 
uchwala Rada Gminy, biorąc pod uwagę zarówno górne granice stawek jak minimalne wynikające  
z ustawy. Minister finansów ogłasza co rok w drodze obwieszczenia stawki podatku od środków 
transportowych obowiązujące w następnym roku podatkowym. Wysokość stawek obowiązujących na 
terenie Gminy Stare Miasto uchwala Rada Gminy, biorąc pod uwagę zarówno górne granice. Dla wy-
mienionych pojazdów proponuje się stawki obowiązujące w 2022 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję Pani inspektor. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia 
do dyskusji. Nie mamy zgłoszeń, dyskusję zamykam.  
 
Uchwała nr LX/393/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie okre-
ślenia wysokości stawek od środków transportowych na rok 2023. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodor-
czyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła 
Tymon. 

Uchwała otrzymała nr LX/393/2022 i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

• w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Koniń-
skiemu. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O uzasadnienie do uchwały proszę Skarbnika Gminy – Panią  
Jolantę Sobczak. Pan Wójt zobowiązuje się podać uzasadnienie do uchwały.  

 
Pan Dariusz Puchała – Tzn. tak oczywiście. W dniu 26 października powiat koniński zgłosił się do 

nas z wnioskiem o zwiększenie kwoty dofinansowania na realizację zadania pn. Rozbudowa drogi 
powiatowej nr 3235P w zakresie przebudowy skrzyżowania ul. Szkolnej i Rumińskiej w Starym Mie-
ście i obecna kwota dofinansowania ulega zwiększeniu do kwoty 909.257,00 zł. Podjęcie uchwały jest 
zasadne i celowe, a pozwoli na podpisanie pomiędzy wykonawcą a Starostwem umowy na wykona-
nie. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Bardzo dziękuje. Otwieram dyskusję, proszę o zgłoszenia do dys-

kusji. Nie mamy zgłoszeń, zamykam dyskusję.  
 
Uchwała nr LX/394/2022 Rady Gminy Stare Miasto z dnia 27 października 2022 roku w sprawie zmia-
ny uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Przystępujemy do głosowania.  

     „za”                         –  15 głosów 
     „przeciw”               –    0 głosów 
     „wstrzymało się”   –   0 głosów 

 
„za” 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymują się” 0 głosów. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  
15 minut przerwy.  
 
Za przyjęciem uchwały głosowali radni: Andrzejak Ewelina, Kałużny Michał, Krzyżak Juliusz, Kujawa  
Mirosław, Kwieciński Paweł, Lewandowski Waldemar, Stasiak Mirosław, Szyszyński Andrzej, Teodor-
czyk Karol, Turajska Halina, Wejman Lesław, Wilczyński Tomasz, Zając Andrzej, Zimny Zdzisław, Zioła 
Tymon. 

Uchwała otrzymała nr LX/394/2022 i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

Przerwa: 10:59 – 11:19. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Wracamy do porządku obrad. 
 

Punkt 7 porządku obrad – Informacja o przeprowadzonych postępowaniach przetargowych  
w 2022r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie informacji proszę Pana inspektora Kaczmarka.  
 
Pan Radosław Kaczmarek – Zgodnie z przedstawionym Państwu zestawieniem na dzień 14 paź-

dziernika przeprowadzono 17 postępowań, w wyniku których wybrano oferty na łączną kwotę  
w zaokrągleniu 13.701.000,00 zł. z czego umowy zrealizowane w wyniku tych postępowań, to kwota 
w zaokrągleniu 1.700.000,00 zł. Dziękuję bardzo.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo Panu inspektorowi. Wszystkie informacje były 

przedstawione na wspólnym posiedzeniu komisji 25 października.  
 

Punkt 8 porządku obrad – Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 
2022r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – O przedstawienie informacji proszę kierownika – Pana Damiana 
Majewskiego.  

 
Pan Damian Majewski – Dzień dobry. Witam Państwa serdecznie. Podczas obrad komisji szcze-

gółowo został przedstawiony materiał, który został również przesłany do Państwa w wersji elektro-
nicznej omawiając szczegółowo zakres wszystkich inwestycji realizowanych w roku 2022. Dziękuję 
serdecznie.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy Panie, Panowie Radni mają jakieś uwagi 

bądź pytania do przedstawionych dwóch informacji? Nie mamy uwag, pytań.   
 

Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2022r. stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu. 
 

Punkt 9 porządku obrad – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stare Miasto 
za rok szkolny 2021/2022. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – O jej przedstawienie proszę Panią kierownik – Jolantę Fabisiak.  
 
Pani Jolanta Fabisiak – Dzień dobry Państwu. Wysoka Rado, informacja o realizacji zadań oświa-

towych została Państwu przedstawiona w raporcie, który to otrzymaliście Państwo w materiałach. 
Podstawowe wątki, elementy tegoż sprawozdania również zostały omówione na posiedzeniu wspól-
nym komisji. Podsumowując, mogę tylko, chcę powiedzieć, że wszystkie zadania wynikające z ustawy 
prawo oświatowe i ustawy o samorządzie gminnym zostały zrealizowane, również zadania dodatko-
we wynikające z programów rządowych, programów unijnych, które w roku szkolnym 2021/2022 
były realizowane w staromiejskich placówkach.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Bardzo dziękuję Pani kierownik. Przepraszam bardzo, Pan Prze-
wodniczący Komisji Oświaty prosił mnie o udzielenie głosu.  

 
Pan Tymon Zioła – Myślę, że wypada się ustosunkować do raportu. Jeśli chodzi o sam raport do-

tyczący zadań oświatowych, sposób ich realizacji, sposób omawiania przez Panią problemów  
w oświacie możliwych rozwiązań czy samo prowadzenie referatu, o czym była mowa na komisjach  
i myślę, że w imieniu Rady, bo padały takie głosy cała Rada raczej wysoko ocenia Pani pracę i sposób 
prowadzenia referatu. Dlaczego tak mówię? Ponieważ tej pracy w szerokorozumianej oświacie raczej 
przybywa, jeśli chodzi o pomoc psychologiczną, pedagogiczną, której udziela się uczniom. Jest ona 
coraz bardziej rozbudowana, liczba dzieci w przedszkolach apropos tego raportu wręcz lawinowo 
wzrasta, a pomimo to nasza oświata trzyma się można powiedzieć cały czas w ostatnim czasie na 
podobnym poziomie. Wydatki na oświatę, to u nas i w większości samorządów wahają się wokół 40% 
i to oczywiście jest bardzo dużo, ale myślę, że apropos tego raportu można się cieszyć, ponieważ ta 
proporcja raczej nie wzrasta, a zadań przybywa. Jeśli chodzi o liczbę dzieci, łączną liczbę dzieci na 
naszym terenie – ona delikatnie gdzieś tam jest mniejsza, ale też trzyma się na stałym poziomie,  
z uwagi na to, że liczby mieszkańców przybywa, a więc to też jest dobra informacja, ponieważ wszyst-
kie placówki mogą pracować. Jeśli chodzi o liczbę oddziałów w tych placówkach, to apropos tej anali-
zy ona nawet delikatnie spadła, ale to wynika z tego, od czego tutaj zacząłem, z tej współpracy mię-
dzy referatem oświaty, a dyrektorami szkół, gdzie po prostu te oddziały są bardziej racjonalnie two-
rzone i to ewidentnie widać. Jeśli chodzi o wyniki, które tam również były omawiane, to my tradycyj-
nie jesteśmy na wysokim poziomie, jeśli chodzi o gminy ościenne, o powiat. Na stronie bodajże 23 
mamy tam analizę porównawczą z ostatnich lat, te wyniki są dobre bądź troszkę wyższe od średniej. 
Trafiają się oceny, o czym Pani również mówiła na poziomie skali 3, ale to wynika tylko i wyłącznie  
z tego, że w tych małych szkołach są małe grupy, kwestia rocznika na jakim poziomie on osiągnie 
wynik. Więc tak podsumowując wszystkie zadania oświatowe oczywiście są realizowane, nie brakuje 
o czym jest mowa w raporcie zajęć dodatkowych, konkursów, organizowania półkolonii, więc nie 
mamy zastrzeżeń, co do realizacji zadań oświatowych, ewentualnie podczas komisji, co należy powtó-
rzyć trwały rozmowy, dyskusje i pewnie będą nadal trwały nad stopniem wykorzystania świetlic  
w poszczególnych placówkach i zasadności realizacji wszystkich dowozów do szkół i te tematy gdzieś 
będą jeszcze przed nami. Dziękuję.  
 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stare Miasto za rok szkolny 2021/2022 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu.  
 

Punkt 10 porządku obrad – Informacje o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Komisja Budżetu w danym punkcie porządku obrad przedstawiła 
informację, Komisja Oświaty również. Czy ktoś z Państwa jeszcze … Przewodniczący Komisji chciałby 
zabrać głos w tym punkcie Pan Przewodniczący Wilczyński.  
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Pan Tomasz Wilczyński – … przedstawić protokół z posiedzenia Komisji. Komisja zajęła się wnio-
skiem byłego pracownika Zakładu Gospodarki Komunalnej naszej. Po analizie treści pisma stwierdziła, 
że nie jest władna rozpatrzenia tego wniosku i właściwa do rozpatrzenia wniosku i należy poinfor-
mować wnioskodawcę, że może wniosek taki skierować do sądu, bo my nie jesteśmy władni jego 
rozpatrzenia. Dziękuję.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo.  

 

Punkt 11 porządku obrad – Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy – Udzielam głosu Pani Sekretarz.  
 
Pani Luiza Kędracka – Dzień dobry Państwu. Zgodnie z decyzją Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji Gmina Stare Miasto otrzymała tabletki z jodkiem potasu. W przypadku zagrożenia 
skażeniem radiacyjnym tabletki jodku potasu będą wydawane mieszkańcom w dwunastu rozmiesz-
czonych na terenie naszej gminy punktach. Podejmowane obecnie działania to standardowa proce-
dura stosowana na wypadek wystąpienia ewentualnego zagrożenia radiacyjnego. Jednocześnie in-
formujemy, że obecnie takiego zagrożenia nie ma, a sytuacja jest na bieżąco monitorowana przez 
Państwową Agencję Atomistyki. Jeżeli dojdzie do zdarzenia radiacyjnego komunikat o tym zostanie 
podany w mediach ogólnopolskich i lokalnych, a właściciele telefonów komórkowych otrzymają SMS 
z Rządowego Centrum Bezpieczeństwa. Dystrybucja tabletek ruszy natychmiast po wydaniu stosow-
nej decyzji przez Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. Na terenie naszej gminy uruchomio-
nych zostanie 12 punktów dystrybucji i punkty będą w następujących lokalizacjach: W szkołach pod-
stawowych w Barczygłowie, Liścu Wielkim, Modle Królewskiej, Starym Mieście przy ul. Szkolnej  
i Kasztanowej, w Żdżarach i w Żychlinie oraz w budynkach Ochotniczych Straży Pożarnych w Główie-
wie, Janowicach, Kazimierowie, Krągoli i Ruminie. Przypominamy, że wydawanie preparatu zostanie 
uruchomione dopiero w sytuacji zagrożenia radiacyjnego, po wydaniu stosownej decyzji przez Mini-
stra Spraw Wewnętrznych i Administracji, natomiast więcej informacji na temat profilaktyki jodowej 
można znaleźć na naszej stronie internetowej. Dziękuję. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Panu Wójtowi.  
 
Pan Dariusz Puchała – Szanowni Państwo, W związku z dużym zainteresowaniem tematem węgla 

zakupu w preferencyjnej  cenie również chciałbym tu wszystkich poinformować, żebyście Państwo 
wiedzieli, że gmina również będzie zajmowała redystrybucją węgla, jak inne samorządy. Złożono za-
potrzebowanie do Wojewody Wielkopolskiego w ilości 3715 ton, która będzie do końca 2022r. Na 
terenie naszej gminy opierając się na ilości pieców węglowych zgłoszonych do Centralnej Ewidencji 
Emisyjności Budynków. Ten uszczegółowiony był ten podział, bo był załóżmy ekogroszek, orzech czy 
miał około 20 ton, orzech 1600 ton, groszek powyżej 2000 ton, natomiast bo tutaj troszeczkę wystą-
piło takie niedoinformowanie, wnioski o przyznanie dodatku węglowego były składane do Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej i tu chcę powiedzieć, że do tej pory złożono 2770 wniosków. Jako jed-
nostka samorządowa Gmina Stare Miasto nie posiada własnej infrastruktury tak waga, czy środki 
transportu, czy ładowarki, dlatego będziemy to zadanie realizować wspólnie czy za pośrednictwem 
podmiotów prywatnych i teraz chciałbym powiedzieć, że Ministerstwo Aktywów Państwowych prze-
widuje możliwość zakupu węgla przez mieszkańców w dwóch partiach, tj.  po 1,5 tony (I tura do koń-
ca roku i II tura od 1 stycznia do 30 kwietnia 2023 roku) w preferencyjnej kwocie 2 000,00 zł za tonę. 
Obecnie nie zakończył się jeszcze proces legislacyjny. Po wejściu w życie ustawy, za pośrednictwem 
strony internetowej, facebooka oraz sołtysów. Drodzy Państwo, będziemy informować mieszkańców 
o możliwości składnia wniosków na zakup węgla i tą właśnie obsługą administracyjną będzie zajmo-
wał się Urząd Gminy, czyli żebyśmy nie mylili. Wnioski o przyznanie dodatków węglowych do Gmin-
nego Ośrodka Pomocy Społecznej, a wnioski o zakup węgla do Urzędu Gminy. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję, tzn. ten termin rozpoczęcia możliwości składania wnio-
sku będzie ogłoszony.  

 
Pan Dariusz Puchała – Dopiero poinformujemy o nim, tak.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy – Będzie informacja, dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań, Panów Rad-

nych w tym punkcie porządku obrad chciałby zabrać głos? Sprawy bieżące, oświadczenia i informacje, 
Pan Radny Wilczyński. Nie już wyjaśnione.  
 

Punkt 12 porządku obrad – Zakończenie obrad LX sesji Rady Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy –  Zamykam obrady LX sesji Rady Gminy Stare Miasto. Dziękuję  

Państwu za udział w sesji.  
 
LX sesja zakończyła się o godz. 11:31 
 

    Protokołował:                                                                            Prowadząca obrady sesji:   

            /-/ Mateusz Staciwa                  /-/ Halina Turajska 

                 

 


